



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 12.06.2023

VLR, bestyrelsesmøde, nr. 6, den 12.06.2023.	
Deltagere	Britha, Luise, Henrik, Michelle og Dorthe
Afbud	Emilie, Anette og Isabella
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none">Godkendelse af dagsordenGodkendelse og underskrift af referat nr. 6Opfølgning på tidligere møder V. Britha<ul style="list-style-type: none">Aftale vedr. indkøb af dommerhuse og præmiepodier med VRA/Per.Nordea Fonden ansøgning fra VRA/VLR afsluttet?TREC-aftaleOpdateret bestyrelseslisteOpdateret Udvalgsliste/ medlemskab/børneattester?Møde med PerRegler for hjælpermadOpdateringer af hjælpertimerIndbydelse til ÅBENT FÆLLESSKAB – Vallensbæk KommuneUdtagelse til mesterskaber og ansøgning af tilskudLåg til pokalerRytterhuset ophører efter sommerferienUnderskrifter ved besvarelse for VLROpbevaring af Mobiltelefon og MastercardMøde med udvalg på tværs for at drøfte fælles regler – Cafe-Sponsorer-Hjælper-mv.Orientering fra formanden<ul style="list-style-type: none">Flere VLR-flagIndkøb af kunstige blomsterBetalingsterminalChampionatlistCup- og klubmesterskabsregler - herunder præmierEvaluering af intern klasse ved B- og internationale stævnerStatus på affaldssorteringNøgler til VRAHjælperlisterHjælpermad – konklusionVi-klubPengeskabOpsætning af skilteIndkøb af dressurhegnIndkøb af springmaterielDressurhegn malet / samletStatus vedr klubtøj

	<ul style="list-style-type: none"> - Rigesti - Møde med VRA + punkter hertil <p>5. Orientering fra næstformanden</p> <ul style="list-style-type: none"> - Cafe til TREC stævne - Cafe store stævner - Udstyr cafe <p>6. Orientering fra kassereren</p> <ul style="list-style-type: none"> - Medlemmer pr. 11.05.2023 - Saldobalance pr. 31.05.2023 er fremsendt - Betaling af falsk faktura fra Tyskland - Betaling af faktura øvrigt - Foreløbigt regnskab for DM - Afregning af stævne/fællesskabsregnskabet pr. 31. marts – fremsendt - Screenshot af betalinger med MobilePay - Medlemskab til TREC-stævnet <p>7. Rapport fra udvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Dressurudvalg <ul style="list-style-type: none"> Københavns mesterskabet 2023 Children Isabell Bonné – vindere af Children Thilde Højer – vinder af LA1 Sofie Lykke Henriksen – vinder af MB1 Ansøgning om C-stævner for 01.10-31.04.2024: Dressurudvalget har ansøgt om 1. – eller 2. kvalifikation af Københavns mesterskabet 2024 for heste/ponyer b) Springudvalg c) Cafeudvalget d) Kæphesteudvalg e) Voltigeudvalg f) TREC-udvalg g) Sponsorudvalg <ul style="list-style-type: none"> Sponsorgaver h) SoMe-udvalg <ul style="list-style-type: none"> Hjemmesiden FB-sider mv. i) Fællesskabsudvalg <ul style="list-style-type: none"> Fødselsdagsarrangement? Sommerfest j) Juniorudvalg k) DM/paraudvalg: <ul style="list-style-type: none"> - Opfølgning DM-stævne - Status parastævne <p>8. Evt. herunder ny mødedato</p>
--	---

Ad 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

Ad 2. Godkendelse og underskrift af referat nr. 6

Godkendt og underskrevet

Ad 3. Opfølgning på tidligere møder

V. Britha

- Aftale vedr. indkøb af dommerhuse og præmiepodier med VRA/Per.

- *Der skal aftales nyt møde. HJ taler med Per*
- Nordea Fonden ansøgning fra VRA/VLR afsluttet?
Stadig ikke svar
- TREC-aftale
HJ sender aftalen ud til bestyrelsen. Til næstkommende bestyrelsesmøde drøftes aftalen til udgangspunkt for ny aftale
- Opdateret bestyrelsesliste
Ser fin ud, Britha har udsendt
- Opdateret Udvalgsliste/ medlemskab/børneattester?
*Britha har opdateret listen.
Dorthe træder ud af springudvalget og Walber-udvalget.
Bestyrelsesmedlemmer skal være medlem af VLR samt indgive børneatt.
Formændene skal være medlem af VLR samt indgive børneatt.*
- Møde med Per
HJ aftaler dato med Per
- Regler for hjælpermad
*Snor til hjælpere med navn og hjælpertid til Walber-cup afprøves
Punktet tages på til næste bestyrelsesmøde til evaluering*
- Opdateringer af hjælpertimer
*Britha har opdateret hj.timer til og med den 30.april. Isabella skulle opdatere hjælpertimer –
Britha skriver til Isabella vedr. hjælperlisten
Alles hjælpertimer skal fremadrettet registreres, bestyrelsesmedlemmerne kan ikke "vinde" årets hjælper*
- Indbydelse til ÅBENT FÆLLESSKAB – Vallensbæk Kommune
Enighed om at VLR ikke skal forestå arrangementet, men vil gerne støtte op om hvis VRA ønsker at holde åbent ifbm arrangementet. Britha skriver til Per vedr. dette
- Udtagelse til mesterskaber og ansøgning af tilskud
*Der kan ikke søges tilskud til kvalifikationsrunder
Reglerne skal præciseres på hjemmesiden – HJ retter den til, og Britha ligger ny på hj.side
Godkendt ansøgning til hold-dressur til DM for pony, kr. 1000.*
- Låg til pokaler
HJ stiller dem i rummet
- Rytterhuset ophører efter sommerferien
Vi fået afleveret gavekort. HJ tager ud med buket
- Underskrifter ved besvarelse for VLR
*Dorthe hjælper gerne med at lave autosignatur som kan kopieres ind på mailen – sig til
Skrives der fra udvalgsmail eller bestyrelsesmailen vurderes det at det er tydeligt hvem og
hvorfra der skrives til/fra
Skrives der fra privat mail i regi af VLR skal det være tydeligt, at man er fra VLR og gerne hvilket
udvalg/bestyrelsespost*
- Opbevaring af Mobiltelefon og Mastercard
*Mobiltlf og computer skal ligge i et lukket skab. Husk strøm på mobil, og tag gerne mobil med
hjem lige efter afholdt stævne, da der ved sidste stævne var kommet nogle opkald
Mastercard opbevares hos Britha og udleveres ved behov*
- Møde med udvalg på tværs for at drøfte fælles regler – Cafe-Sponsor-Hjælper-mv.
*Vi laver opfølgingsmøde efter sommerferien med TREC og Voltige. HJ står for begge møder,
Britha deltager i begge møder.*

Ad 4. Orientering fra formanden

- Flere VLR-flag
Godkendt, Britha bestiller
- Indkøb af kunstige blomster
Godkendt og god idé, det er dog meget dyrt, hvorfor det ikke prioriteres i indeværende år
- Betalingsterminal
Dorthe undersøger og vender tilbage
- Championatlister
*Reglerne rettes således at reglerne for rideskolen kun registres jf interne rideskolestævner,
ryttere på en rideskolehest som starter privat-klasser registres som privatrytter*

Det overvejes og tages op til sidste bestyrelsesmøde i 2023 om championatlisten skal udvides med TREC og Voltige

- Cup- og klubmesterskabsregler - herunder præmier
HJ og Britha ajourfører og ensretter, pengepræmier udbetales som gavekort. Sendes til bestyrelsen og kan godkendes pr. mail
- Evaluering af intern klasse ved B- og internationale stævner
Der arbejdes på en intern klasse i forlængelse af Para-stævnet, er det ikke muligt vil hjælpere som er VLR medlemmer får betalt en enkelt start til dressurstævnet i september.
- Status på affaldssortering
HJ tager kontakt til Per, og hører til affaldssortering
- Nøgler til VRA
VLR betaler nøgler, Britha skriver til Per
- Hjælperlister
Ad 3
- Hjælpermad – konklusion
Ad 3
- Vi-klub
Når vi skriver på SoMe skriver vi som "vi"
- Pengeskab
HJ undersøger at få det afhentet
- Opsætning af skilte
HJ spørger Michael
- Indkøb af dressurhegn
*Fremadrettet skal der foreligge skriftlig aftale, når der laves indkøb af materiel af begge parter (VLR, VRA)
Det overvejes om VLR dog vil betale halvdelen af det indkøbte dressurhegn, efter at skriftlig aftale om tilbagebetaling af indkøbt VM-materiel er indgået/underskrevet*
- Indkøb af springmateriel
Det er indkøbt nye skinner og sikkerhedsholdere
- Dressurhegn malet / samlet
Er malet
- Status vedr klubbøj
Det er nu muligt at bestille klub-tøj
- Ridesti
Der er etableret ridesti
- Møde med VRA + punkter hertil
HJ finder dato, punkter meldes ind via mail

Ad 5. Orientering fra næstformanden

- Cafe til TREC stævne
Driftes skal organiseres, ellers melder VLR pas på opgaven
- Cafe store stævner
*Indkøb skal foregå på anden vis
Udlæg – udfordring med store udlæg
Cafeen skal driftes på flere hænder til store stævner*
- Udstyr cafe
Kasseapparat til 4000 kr. overvejes at indkøbe, såfremt der fortsat skal afholdes B-stævner

Ad 6. Orientering fra kassereren

- Medlemmer pr. 11.05.2023
*Totalt: 232 medlemmer
130 rideskole
12 rideskole, senior
11 passiv
52 ungdom
27 senior*
- Saldobalance pr. 31.05.2023
Er fremsendt

- Betaling af falsk faktura fra Tyskland
Penge er retur
- Betaling af faktura øvrigt
Husk at der skal stå VLR
- Foreløbigt regnskab for DM
Britha forventer at have endeligt regnskabsopgørelse i starten af juli
- Afregning af stævne/fælleskabsregnskabet pr. 31. marts
Er fremsendt, overskud på 11.550 kr. på fællesregnskabet
- Screenshot af betalinger med MobilePay
Ikke nødvendigt
- Medlemskab til TREC-stævnet
Er dørftet

Ad 7. Rapport fra udvalg:

- a) Dressurudvalg
Københavnmesterskabet 2023
Children Isabell Bonné – vindere af Children
Thilde Højer – vinder af LA1
Sofie Lykke Henriksen – vinder af MB1
Ansøgning om C-stævner for 01.10-31.04.2024:
VLR afholder 1. kvalifikation for pony og 2.kvlifikation for hest - Københavnmesterskabet 2024 for heste/ponyer
- b) Springudvalg
Dorthe er trådt ud
- c) Cafeudvalget
div. er drøftet
- d) Kæphesteudvalg
Intet nyt
- e) Voltigeudvalg
Glad for stævnet, dog er højtalerne ikke gode nok til stævner
- f) TREC-udvalg
Intet nyt
- g) Sponsorudvalg
Intet nyt
- h) SoMe-udvalg
Intet nyt, der arbejdes på ensretning, så det skrives nogenlunde ens.
Hjemmeside vil Michelle og Britha kigge på snarest
- i) Fællesskabsudvalg
Sommerfest den 24/6, forslag om lagkage til fejring af VLR's fødselsdag – Michelle tager det med til udvalget
Fødselsdagsarrangement
- j) Juniorudvalg
Intet nyt
- k) DM/paraudvalg
Der har været stor ros, et godt afholdt stævne. Forberedelserne til Para-stævnet er i gang.

Ad 8. Evt. herunder ny mødedato

Ny møde dato 15/8 kl. 19.

Formand, Henrik Jørgensen

Bestyrelsesmedlem, Emilie R. Johansen

Næstformand, Dorthe Mikkelsen

Juniorrepræsentant, Michelle Jensen

Kasserer, Britha Skov Jensen

Sekretær, Luise Marie Bak